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Le français suit l'anglais
 

View this email in your browser
Ouvrez le courriel dans votre navigateur

Dear *|FNAME|*,

It's the October 2021 edition of ONCAT News! In this edition:
 

Join us for Ontario Student Transfer Fair 2021 (Fall Edition), on Tues., November
2 and Wed., November 3!
 
Learn about all our current funding opportunities and important deadlines!
 
Read our two new ONCAT funded studies on "Non-Linear PSE Pathways and
Credential Accumulation" and "Multi-credentialed Graduated in Canada"!
 
Register for our upcoming virtual TAG Meeting on Wed., December 8!

We are just one day away from the Ontario Student Transfer Fair 2021 (Fall Edition)! 

Our second all-digital conference boasts 44 postsecondary institutions  (48 booths!), a
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nifty virtual platform, and an action-packed agenda over two days.

Are you attending yourself? Have you told your students (or anyone interested
in another school, second credentials, new programs, or transferring credits, now or
in the future)? Is your college or university hosting a booth or a presentation?

If you haven’t already, head to www.ONTransferFair.ca and explore!

ABOUT THE FAIR
AND PARTICIPATING INSTITUTIONS

ONTransfer.ca, in sponsorship with ONCAT, invites you to our Ontario Student
Transfer Fair  happening on November 2nd and 3rd, 2021 from 10 a.m. to 4 p.m. 

We encourage all students to explore their Ontario postsecondary opportunities —
whether they’re interested in transfer opportunities in the future, have already applied
to transfer, or have been admitted and now have additional questions.

This fair will be hosted virtually, which will allow students to:

listen to live institution presentations;
download transfer-related content;
chat and video-conference with a transfer expert; and
browse exhibits from universities, colleges, and Indigenous Institutes across
the province.

Can’t attend a presentation? Recordings and content will be available for 30
days after the live event!
 

https://ontransferfair.ca/
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Discover our FUNDING OPPORTUNITIES and important deadlines!

As we enter the fall, there continues to be exciting funding opportunities available to
support research on transfer and student mobility, improve institutional transfer
processes and support the expansion of in-demand pathways.  
 
For funding streams with ongoing intake, our advice is to submit your proposal by

December 1st if you want to know the outcome by February 2022. Submit your
proposal by early February to be considered for funding this fiscal year. Proposals
are reviewed on an ongoing basis, so the sooner you apply the sooner it will be
reviewed. We encourage you to reach out to our team to discuss project ideas. We
will also be hosting funding information sessions in November.
 
For more information:

Ana Skinner, Manager Funding Programs: askinner@oncat.ca
Rod Missaghian, Acting Senior Researcher: rmissaghian@oncat.ca

1. Join an ONCAT Learning Collaborative

ONCAT has developed two strategies to support institutions to go deeper in
understanding transfer processes at their institution(MapIt) and enhancing transfer
student data reporting(DataPilot). In addition to funding, institutions that participate in
these learning collaboratives connect with colleagues at other institutions to share
insights and become eligible for Phase 2 funding to support interventions and
improvements.
 
Join the MapIt Learning Collaborative Cohort 4
To date, ONCAT has worked with 24 postsecondary institutions to map current
transfer student processes in order to identify the common and distinct practices of
each institution. Join the next cohort and receive funding and external facilitators who
will support the development of a transfer process map of your institution. Institutions
that have completed MapIt can apply for MapIt Phase 2 projects to support
improvement processes.

https://oncat.ca/en/funding-postdoctoral-research-fellowship
mailto:askinner@oncat.ca
mailto:rmissaghian@oncat.ca
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MapIt: Institutional Process Mapping Project: Cohort 4 deadline December 15,
2021
MapIt: Phase 2 Projects: ongoing intake

 
Join the DataPilot Learning Collaborative
Postsecondary institutions can improve their internal data reporting capacity with
Funding to support in-house data clean-up, linkage, and analysis focused specifically
on transfer students.  To date, 12 postsecondary institutions have joined the
DataPilot. Phase 2 funding is also available for institutions to continue their work or
support improvements.

DataPilot: Transfer Pathways Uptake and Student Outcomes: ongoing intake
DataPilot Phase 2 Projects: ongoing intake

2. Current Funding Opportunities

Student Mobility Research: Projects, Data Linkages and Postdoctoral
Fellowships
Funding is available to support research on key issues to inform the development of
more seamless transfer practices in Ontario's postsecondary education system. If
you are a researcher, interested in student mobility and transfer, check out these
funding opportunities:

Research Projects: ongoing intake
Data Linkages: ongoing intake
Postdoctoral Research Fellowship: ongoing intake

Transfer Pathways and System Strategies Funding
Funding is available to develop in-demand pathways, improve institutional transfer
processes, and bolster system-level transfer strategies and infrastructure.

Transfer Pathways: ongoing intake
Seamless Transfer: ongoing intake
Transfer Student Action Fund: ongoing intake

3. MyCreds Institutional Onboarding Funding         

On October 18th, ONCAT and ARUCC announced an exciting new funding
opportunity to support colleges, universities and Indigenous Institutes to onboard
transcripts to MyCreds™ | MesCertif™.  See the full announcement here.
 
Funding is available to support Ontario postsecondary institutions to onboard
digitized transcripts to MyCreds™ | MesCertif™, a national shared service project
supported by the Association of Registrars of the Universities and Colleges of
Canada (ARUCC), to create a virtual learner credential wallet and document and

https://oncat.us6.list-manage.com/track/click?u=e1d9405c2688f74cb49399a24&id=92c60d4cc6&e=63504c58cb
https://oncat.ca/en/mapit-phase-2-process-improvement-funding
https://oncat.us6.list-manage.com/track/click?u=e1d9405c2688f74cb49399a24&id=4391efd670&e=63504c58cb
https://oncat.us6.list-manage.com/track/click?u=e1d9405c2688f74cb49399a24&id=2b5347803a&e=63504c58cb
https://oncat.us6.list-manage.com/track/click?u=e1d9405c2688f74cb49399a24&id=494bbcbc24&e=63504c58cb
https://oncat.us6.list-manage.com/track/click?u=e1d9405c2688f74cb49399a24&id=a715d15278&e=63504c58cb
https://oncat.us6.list-manage.com/track/click?u=e1d9405c2688f74cb49399a24&id=50894da434&e=63504c58cb
https://oncat.us6.list-manage.com/track/click?u=e1d9405c2688f74cb49399a24&id=2488ee9da8&e=63504c58cb
https://oncat.us6.list-manage.com/track/click?u=e1d9405c2688f74cb49399a24&id=4b8ea314f4&e=63504c58cb
https://mycreds.ca/
https://mycreds.ca/2021/10/18/oncat-and-arucc-announce-mycreds-institutional-funding-opportunity-to-support-transcript-digitization/
https://mycreds.ca/


*|MC:SUBJECT|*

5098689_october-2021-oncat-newsletter.html[2024-08-19, 2:28:43 PM]

data exchange network. 

MyCreds Institutional Onboarding Funding Opportunity | Apply by December
1st, 2021 for the first cohort of MyCreds funding

4. Funding Information Sessions

Want to learn more about ONCAT funding opportunities and how we support
seamless transfer system improvements and student mobility research? Join us for
an information session. 
We will be hosting two sessions: one focussed on Research and Data funding
opportunities and one focussed on Transfer Pathways, Seamless Transfer and
Institutional Transfer Capacity funding opportunities. Each presentation will last
approximately 30 minutes with an additional time set aside for questions.
Facilitators:  
Ana Skinner, Manager, Funding Programs
Rod Missaghian, Acting Senior Researcher
 
Information Sessions:

Research and Data funding opportunities: November 16, 2021 | 1:00 p.m. to
2:00 p.m. Eastern Standard Time
Zoom Link: https://us06web.zoom.us/j/85088031492?
pwd=UzU1Z01zdE1icG9oekN2TXVqR3lhUT09

Transfer Pathways, Seamless Transfer and Institutional Transfer Capacity
funding opportunities November 18, 2021 | 1 p.m. to 2 p.m. Eastern Standard
Time
Zoom Link: https://us06web.zoom.us/j/82825213860?
pwd=bGN6ajdFaEY5OWZ2WEJoRWtyWlowZz09

NEW ONCAT-FUNDED RESEARCH:
LABOUR MARKET OUTCOMES

Sign Up Here

Sign Up Here

https://www.oncat.ca/en/mycreds-institutional-onboarding-funding-opportunity-0
https://us06web.zoom.us/j/85088031492?pwd=UzU1Z01zdE1icG9oekN2TXVqR3lhUT09
https://us06web.zoom.us/j/85088031492?pwd=UzU1Z01zdE1icG9oekN2TXVqR3lhUT09
https://us06web.zoom.us/j/82825213860?pwd=bGN6ajdFaEY5OWZ2WEJoRWtyWlowZz09
https://us06web.zoom.us/j/82825213860?pwd=bGN6ajdFaEY5OWZ2WEJoRWtyWlowZz09
https://www.surveymonkey.com/r/V7MGMBC
https://www.surveymonkey.com/r/V7VRJH3
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Two new studies funded by ONCAT look at a variety of post-secondary educational
pathways and their associated labour market outcomes: "Non-linear PSE Pathways
and Credential Accumulation: Statistical Portrait and Evaluation of Labour Market
Outcomes" by Xavier St-Denis, Yacine Boujija, and Stephen Sartor; and "Multi-
credentialed Graduates in Canada: Employment, Earnings, and Student Loan Holding" by
Elizabeth Dhuey, Bradley Seward, and David Walters. This research should be of
interest to researchers, academics, and administrators who are concerned with
student mobility, student transfers, and how students fare in the labour market
though multi-credential accumulation. 

Some of the findings suggest that:

1. Extra schooling may not pay the labour market dividends we think;

2. Initial gaps between those who stay in the BA and those who pursue further
schooling shrink with further education but that BA holders and those with
multi-credentials often earn the same after a few years;

3. While extra-schooling may not always pay labour market dividends, there may
be subjective reasons for students to want to pursue extra schooling,
particularly for those moving from degree and post-graduate credentials to
college.

 
Read snapshots of their work for highlights of the research or read the full reports,
both available on our website.

In addition to these reading materials, we also hosted a webinar on this topic. You
can view the webinar here:

https://oncat.ca/en/projects/non-linear-pse-pathways-and-credential-accumulation-statistical-portrait-and-evaluation
http://https//oncat.ca/en/projects/multi-credentialed-graduates-canada-employment-earnings-and-student-loan-holding
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ONCAT, with the Heads of Transfer Advising committee (HOTA), will be hosting a virtual
session for transfer advisors. We recognize the different functions that transfer
advisors may play at institutions and welcome all colleagues who interact in some
capacity with transfer students in their role.  

In this interactive session, you will:

Network with transfer colleagues from across the province
Hear about new and exciting transfer initiatives that can support your work
Participate in smaller breakout sessions with content relevant to your everyday
duties

Topics include:

Orientation for those new to transfer

https://www.youtube.com/watch?v=HjlGWsI6nlU
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Prior Learning Assessment and Recognition (PLAR) – an overview of college
offerings
MapIT – How transfer works – Findings so far from 19 Ontario post-secondary
institutions 
Technology and transfer – improving the student experience
Advising transfer students in a hybrid environment
Characteristics of students who transfer across and within regions

Please register here by November 24th, 2021.

Share Tweet Share Forward to Friend

Follow us!

Ontario Council on Articulation and Transfer
180 Dundas St. West, Suite 1902
Toronto, Ontario  M5G 1Z8
Tel: (416) 640-6951 | Fax: (416) 640-6959 
www.oncat.ca | communications@oncat.ca

Student looking to transfer? Visit ONTransfer.ca

ONCAT is funded by the Government of Ontario.

If you no longer wish to receive emails please unsubscribe
Update preferences
Forward to a friend

ONCAT privacy policy
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Rejoingnez-nous pour le salon du transfert d'étudiants de l'Ontario 2021, les 2 et
3 novembre!
 
Découvrez nos possibilités de financement ainsi que les échéances
importantes!
 
Deux nouvelles études financés par le CATON sur "Parcours pédagogiques
postsecondaires non linéaires et accumulation de titres de compétence" et
"Multi-credentialed Graduated in Canada"!
 
Inscrivez-vous pour une séance virtuelle pour les conseillers en transfert,
mercredi, 8 décembre!

Le salon du transfert d'étudiants de l'Ontario 2021 commence dans une journée
seulement! Notre deuxième conférence entièrement numérique réunit 44
établissements postsecondaires (48 stands!), une plateforme virtuelle astucieuse, et
un programme haletant sur deux jours.

Avez-vous décidé de participer? Avez-vous avisé vos étudiants (ou toute personne
intéressée par une autre école, un deuxième titre de compétence, de nouveaux
programmes ou un transfert de crédits, actuellement ou à l’avenir)? Est-ce que votre
collège ou université organisera un stand ou une présentation?

Si ce n’est pas déjà fait, explorez le site Web www.ONTransferFair.ca!

ONTransfer.ca, avec le parrainage du CATON vous invite au salon du transfert
d'étudiants de l'Ontario, organisé les 2 et 3 novembre 2021 de 10 h à 16 h (HNE).

https://ontransferfair.ca/fr
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Nous encourageons tous les étudiants à explorer les options qui s’offrent à eux dans
le système postsecondaire ontarien, qu’ils soient intéressés par les possibilités de
transfert à l’avenir, aient déjà déposé un dossier de demande de transfert ou que ce
dossier ait été accepté, s’ils souhaitent poser des questions supplémentaires.

Ce salon aura lieu sur une plateforme virtuelle, ce qui permettra aux étudiants de :

suivre les présentations en direct des établissements;
télécharger du contenu en lien avec les transferts;
clavarder et discuter en vidéoconférence avec un spécialiste des transferts;
découvrir des expositions d’universités, de collèges et d’établissements
d’enseignement autochtones de toute la province.

Vous ne pouvez pas suivre une présentation? Des enregistrements et d’autres types
de contenu seront accessibles pendant 30 jours après l’évènement en direct!
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Découvrez nos POSSIBILITÉS DE FINANCEMENT ainsi que les échéances
importantes!

Alors que l’automne commence, les étudiants ont encore accès à des possibilités de
financement attrayantes pour soutenir leurs recherches de possibilités de transfert et
d’offres de mobilité étudiante, faciliter le processus de transfert entre les
établissements et soutenir l’expansion des parcours très demandés.
 
Pour les sources de financement dont le processus d’admission est constant, nous

recommandons de déposer les propositions d’ici le 1er décembre pour connaître le
résultat d’ici février 2022. Pour que l’accord d’un financement soit étudié au cours de
cet exercice financier, déposez votre proposition d’ici début février. Les propositions
sont étudiées en continu : déposez la vôtre dès que possible pour qu’elle soit traitée
au plus vite. Nous vous encourageons à communiquer avec votre équipe pour
discuter de vos idées de projets. Nous organiserons aussi des séances d’information
en novembre.
 
Pour de plus amples renseignements :

Ana Skinner, gestionnaire des programmes de financement :
askinner@oncat.ca
Rod Missaghian, chercheur principal par intérim : rmissaghian@oncat.ca

1. Rejoignez une initiative d’apprentissage du CATON

Le CATON a élaboré deux stratégies pour permettre aux établissements
d’approfondir la compréhension des procédures de transfert de leur établissement
(MapIt) et de renforcer les données sur les étudiants transférés (projet pilote de
données). En plus le financement, les établissements qui participent à ces initiatives
d’apprentissage communiquent avec des collègues d’autres établissements pour
échanger autour de leurs perspectives et pour être admissibles à la phase 2 du
financement en soutien aux interventions et aux améliorations.
 

Rejoignez la cohorte no 4 de l’initiative d’apprentissage en collaboration MapIt

mailto:askinner@oncat.ca
mailto:rmissaghian@oncat.ca
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À ce jour, le CATON a collaboré avec 24 établissements postsecondaires pour
schématiser les procédures de transfert que les étudiants doivent suivre
actuellement pour définir les pratiques courantes et particulières de chaque
établissement. Rejoignez la prochaine cohorte et bénéficiez d’un financement, ainsi
que de l’aide d’animateurs externes, qui contribueront à la schématisation des
procédures de transfert de votre établissement. Les établissements qui ont achevé le
processus de schématisation MapIt peuvent poser une candidature pour participer
aux projets de phase 2 pour le soutien de l’amélioration des procédures.

MapIt : Projet de schématisation des processus de transfert institutionnels :

Échéance pour la cohorte no 4 : 15 décembre 2021
MapIt : Projets de phase 2 : admission continue

 
Rejoignez une initiative d’apprentissage : projet pilote de données
Les établissements postsecondaires peuvent renforcer leur capacité de présentation
de leurs données grâce à un financement de soutien au nettoyage des données à
l’interne, au couplage et à l’analyse axée précisément sur les étudiants transférés. À
ce jour, 12 établissements postsecondaires ont rejoint le projet pilote de données. La
phase 2 du financement est également offerte aux établissements pour les aider à
poursuivre leur travail ou en appui de leurs efforts d’amélioration.

Projet pilote de données sur les parcours de transfert : admission continue
Projet pilote de données – projets de phase 2 : admission continue

2. Possibilités actuelles de financement

Études sur la mobilité : Projets, couplage de données et bourses
postdoctorales
Un financement est offert en soutien à la recherche sur des sujets clés pour faciliter
l’élaboration de pratiques de transfert plus fluides au sein du système
d’enseignement postsecondaire ontarien. Si vous êtes un chercheur intéressé par
les questions de mobilité et de transfert étudiants, découvrez ces possibilités de
financement :

Projets d’études : admission continue
Couplage de données : admission continue
Bourse de recherche postdoctorale : admission continue

Parcours de transfert et stratégies de financement du système
Un financement est offert pour renforcer les parcours très demandés, améliorer les
procédures de transfert entre établissements et soutenir les stratégies et
l’infrastructure de transfert à l’échelle du système.

Parcours de transfert : admission continue

https://oncat.ca/fr/mapit-projet-de-schematisation-des-processus-de-transfert-institutionnels
https://oncat.ca/fr/mapit-projet-de-schematisation-des-processus-de-transfert-institutionnels
https://oncat.ca/fr/phase-2-du-projet-mapit-financement-pour-lamelioration-des-processus
https://oncat.ca/fr/phase-2-du-projet-mapit-financement-pour-lamelioration-des-processus
https://oncat.ca/fr/projet-pilote-de-donnees-sur-les-parcours-de-transfert
https://oncat.ca/fr/projet-pilote-de-donnees-sur-les-parcours-de-transfert
https://oncat.ca/fr/financement-recherche
https://oncat.ca/fr/financement-presentation-et-couplages-des-donnees
https://oncat.ca/fr/bourse-de-recherche-postdoctorale
https://oncat.ca/fr/parcours-de-transfert
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Fluidité des transferts : admission continue
Fonds d’action pour la mobilité des étudiants : admission continue

3. Financement pour la mise en œuvre de MesCertif         

Le 18 octobre, le CATON et l’ARUCC annoncent le lancement d’une nouvelle
possibilité de financement en soutien du transfert des bulletins de notes par les
collèges, les universités et les établissements d’enseignement autochtones sur
MyCreds™ | MesCertif™. Vous trouverez l’intégralité de l’annonce ici.
 
Un financement est offert en soutien des efforts des établissements postsecondaires
ontariens pour le transfert des bulletins de notes numériques vers MyCreds™ |
MesCertif™, un projet de service partagé à l’échelle nationale soutenu par
l’Association des registraires des universités et collèges du Canada (ARUCC) dont
l’objectif est la création d’un portefeuille virtuel pour les étudiants et d’un réseau de
partage des documents et des données. 

Occasion de financement pour l’intégration institutionnelle de MesCertif
 | Présentez votre candidature pour la première cohorte du financement

MesCertif d’ici le 1er décembre 2021.

4. Séances d’information sur le financement

Vous souhaitez en savoir plus sur les possibilités de financement offertes par le
CATON et sur notre soutien aux efforts d’amélioration d’un système de transfert
fluide, ainsi qu’à la recherche sur la mobilité étudiante? Joignez-vous à nous pour
une séance d’information.
Nous organiserons deux séances : une axée sur les possibilités de financement pour
la recherche et les données, et une autre axée sur les possibilités de financement
pour les parcours de transfert, la fluidité des transferts, et les capacités de transfert.
Chaque présentation durera environ 30 minutes et sera suivie d’une séance de
questions-réponses.
Animateurs :
Ana Skinner, gestionnaire des programmes de financement
Rod Missaghian, chercheur principal par intérim
 
Séances d’information :

Possibilités de financement pour la recherche et les données :
16 novembre 2021 | de 13 h à 14 h, heure normale de l’Est
Lien Zoom : https://us06web.zoom.us/j/85088031492?
pwd=UzU1Z01zdE1icG9oekN2TXVqR3lhUT09

Inscrivez-vous

https://www.oncat.ca/fr/financement-fluidite-des-transferts
https://www.oncat.ca/fr/financement-fonds-daction-pour-la-mobilite-des-etudiants-fame
https://mescertif.ca/
https://mescertif.ca/2021/10/18/le-caton-et-larucc-annoncent-une-possibilite-de-financement-pour-soutenir-la-numerisation-des-releves-de-notes-avec-mescertif/
https://mescertif.ca/
https://mescertif.ca/
https://www.oncat.ca/fr/occasion-de-financement-pour-lintegration-institutionnelle-de-mescertif-0
https://us06web.zoom.us/j/85088031492?pwd=UzU1Z01zdE1icG9oekN2TXVqR3lhUT09
https://us06web.zoom.us/j/85088031492?pwd=UzU1Z01zdE1icG9oekN2TXVqR3lhUT09
https://www.surveymonkey.com/r/V7MGMBC
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Possibilités de financement pour les parcours de transfert, la fluidité des
transferts et les capacités de transfert des établissements
18 novembre 2021 | de 13 h à 14 h, heure normale de l’Est
Lien Zoom : https://us06web.zoom.us/j/82825213860?
pwd=bGN6ajdFaEY5OWZ2WEJoRWtyWlowZz09

NOUVELLES RECHERCHES FINANCÉES
PAR LE CATON: RÉSULTATS SUR LE

MARCHÉ DU TRAVAIL!

Deux nouvelles études financées par le CATON étudient divers parcours
pédagogiques postsecondaires et leurs résultats sur le marché du travail :
« Parcours pédagogiques postsecondaires non linéaires et accumulation de titres de
compétence : portrait statistique et évaluation des résultats sur le marché du travail »
(« Non-linear PSE Pathways and Credential Accumulation: Statistical Portrait and
Evaluation of Labour Market Outcomes ») par Xavier St-Denis, Yacine Boujija et
Stephen Sartor; et « Diplômés titulaires de plusieurs titres de compétence au
Canada : emploi, revenus et dette étudiante » (« Multi-credentialed Graduates in
Canada: Employment, Earnings, and Student Loan Holding ») par Elizabeth Dhuey,
Bradley Seward et David Walters. Ces études peuvent être intéressantes pour les
chercheurs, les universitaires et les administrateurs qui souhaitent en apprendre
davantage sur les questions de mobilité étudiante, les transferts étudiants, ainsi que
les résultats des étudiants titulaires de plusieurs titres de compétence sur le marché
du travail. 
 
Certaines des conclusions portent à penser que :

1. des études supplémentaires pourraient ne pas accorder les avantages sur le
marché du travail auxquels on pourrait s’attendre;
 

2. les écarts initiaux entre les étudiants qui restent en B.A. et ceux qui
poursuivent des études supérieures diminuent au fur et à mesure que le
niveau de formation progresse, mais que les titulaires d’un B.A. et les titulaires
de plus d’un titre de compétence ont souvent des revenus similaires après
quelques années;

Inscrivez-vous

https://us06web.zoom.us/j/82825213860?pwd=bGN6ajdFaEY5OWZ2WEJoRWtyWlowZz09
https://us06web.zoom.us/j/82825213860?pwd=bGN6ajdFaEY5OWZ2WEJoRWtyWlowZz09
https://www.surveymonkey.com/r/V7VRJH3
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3. bien que des études supplémentaires n’accordent pas toujours d’avantage sur

le marché du travail, certaines raisons subjectives peuvent être à l’origine du
choix des étudiants de poursuivre leurs études, en particulier dans le cas des
personnes qui passent d’un parcours débouchant sur un diplôme ou les
étudiants de programmes d’études universitaires supérieures vers un parcours
collégial.

Vous trouverez des extraits de ces travaux ainsi que les rapports complets sur notre
site Web.

Outre ces documents, nous avons aussi accueilli un webinaire sur le sujet. Vous
trouverez ce webinaire au lien suivant: 

https://oncat.ca/en/projects/non-linear-pse-pathways-and-credential-accumulation-statistical-portrait-and-evaluation
http://https//oncat.ca/en/projects/multi-credentialed-graduates-canada-employment-earnings-and-student-loan-holding
https://www.youtube.com/watch?v=HjlGWsI6nlU
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Le CATON, en collaboration avec le comité des conseillères at conseillers en
reconnaissance des crédits, organisera une séance virtuelle pour les conseillers en
transfert. Nous sommes conscients de la diversité des fonctions que les conseillers
en transfert remplissent au sein des établissements, et nous sommes heureux
d’accueillir tous les collègues qui jouent un rôle ou un autre pour le transfert
d’étudiants dans le cadre de leur poste.
Au cours de cette séance interactive, vous pourrez :

réseauter avec des collègues de toute la province qui travaillent autour des
questions de transfert;
découvrir de nouvelles initiatives de transfert passionnantes qui pourraient être
utiles à votre travail;
participer à des séances en groupes plus restreints autour de sujets pertinents
pour vos activités quotidiennes.

Les sujets abordés comprennent :

une présentation pour les personnes qui commencent juste à travailler sur les
sujets relatifs aux transferts;
le processus d’évaluation et reconnaissance des acquis (ÉRA) : une
présentation des offres des collèges;
MapIT – Fonctionnement des transferts : conclusions à ce jour sur
19 établissements d’enseignement postsecondaire en Ontario; 
la technologie et les transferts : amélioration de l’expérience des étudiants;
des conseils aux étudiants sur le sujet des transferts dans un environnement
hybride;
les caractéristiques des étudiants transférés entre les régions ou au sein de la
même région.

Inscrivez-vous ici d’ici le 24 novembre 2021.
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Suivez nous!

Conseil pour l'articulation et le transfert - Ontario
180, rue Dundas ouest, bureau 1902
Toronto (Ontario) M5G 1Z8
Tél.: 416 640-6951
Téléc.: 416 640-6959
www.oncat.ca
communications@oncat.ca

Vous êtes un étudiant qui souhaitez un transfert? Aller à ONTransfer.ca

CATON est financé par le gouvernement de l'Ontario.

Si vous ne souhaitez plus recevoir ce courriel, prière de se désabonner
Mettre à jour les préférences
Envoyer à un ami
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